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 Utdragsbestyrkande 
 
 

Plats och tid Kommunkontoret, Björnens sammanträdesrum kl. 13.00-13.15 

 

Beslutande Mikael Lindfors (S) ordförande  

Patrick Ström (C) vice ordförande 

 Linda Lidén (S) ersättare för Anna Lidén (S) 

 Lars-Åke Holmgren (KD) 

 
  

Övriga deltagande Aina Sjölin Ekman, sekreterare 

 Eleonore Hedman, kommunchef 

 Aron Rask, bredbandssamordnare 

  

  

 
 

Utses att justera Patrick Ström Paragrafer: 14 - 16 

 

Justeringens tid och plats Onsdagen den 11 november kl. 08.30 

 
Underskrift ................................................................................................ 

Aina Sjölin Ekman, sekreterare 

 

 
 ................................................................................................ 

 Mikael Lindfors, ordförande   
 
 
 ................................................................................................. 

 Patrick Ström, justerande 
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KS-20/01011 § 14  

 
Statusrapport Etapp 1 Heden, Finnäs samt Etapp 1 som helhet 
 

Aktuell status i projektet presenteras. I föregående styrgruppsmöte 2020-08-

25 § 7 redovisades följande: 

 

På Heden är arbetet påbörjat men Trafikverkets tillstånd har gått ut så just 

nu står arbetet still. Tanken är att arbetet så fort som möjligt ska starta upp 

igen. 

 

För att få gräva i Finnäs saknas tillstånd efter Trafikverkets vägar. 

Tillståndet är ansökt och under handläggning från Trafikverkets sida.  

 

Mycket arbete men dokumentation återstår för att Etapp 1 ska kunna 

slutföras. 

 

Beslut fattades att ansöka om förlängning för att kunna avsluta etapp 1. 

 

Vid mötet 2020-09-29 informerade bredbandssamordnare Aron Rask att 

tillståndet från Trafikverket är färdigt och att Heden kommer att bli klart 

hösten 2020. 

 

Beslut fattades att grävning av Finnäs ska slutföras samt att grävning 

påbörjas av resterande etapp 1 under nästa år. 

 

Vid mötet 2020-11-10 informerade bredbandssamordnare Aron Rask att 

Kvammarn behöver planeras och byggas ut inom ramen av etapp 1. I övrigt 

fortsätter arbetet.  

 

It-styrgruppens beslut 

• Informationen noteras. 

----- 
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KS-20/01012 § 15 

 

Statusrapport Etapp 2 
 

Aktuell status för etapp 2 presenteras. Vid föregående styrgruppsmöte 2020-

08-25 § 8 redovisades att inom Petiknäs pågar arbete med kanalisation i 

samarbete med Skellefteå Kraft Elnät. Fibrering kan utföras först efter att 

detta arbete är slutfört. 

 

Vid dagens sammanträde finns inget nytt att rapportera. 

 

----- 
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 § 16 

Nästa möte 

It-styrgruppens nästa sammanträde blir den 19 januari 2020, i direkt 

anslutning till allmänna utskottet. 

 

----- 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 


